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Närvarande:  

Ordinarie: Sigvard Ländin (PRO) 

 Birgit Grahn (PRO) 

 Gun-Marie Gunnars (SPF) 

 Donald Monvall (PRO) 

 

Ersättare: Ulla Nilsson (PRO) 

 

 

 

 

Adjungerad: 

Gunilla Carlén (SPF) 

Barbro Almstedt (SPF) 

Kerstin Stridh (PRO) 

 

Sonja Larsson, Skolörtens förtroenderåd. 

 

Frånvarande: 

 

I tjänsten deltog: 

 

Per Westberg (SPF), Margareta Apelskog (SPF) 

 

Annica Dominius, Elisabeth Landström. 

 

 

Paragrafer 

§§ 1- 9    

       

Sekreterare:      _______________________ 

     Elisabeth Landström 

Justerare: 

 

 

 

______________________                            _____________________________ 

Birgit Grahn    Gunilla Carlén 

   

 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande Sigvard Ländin hälsade välkommen till dagens sammanträde och förklarade mötet 

öppnat. 

 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§3 Anmälan av protokollsjustering 

Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 4 Val av justerare till dagens protokoll 

Ledamöterna Birgit Grahn och Gunilla Carlén utsågs att justera dagens protokoll den 15 

november 2011 kl. 13.00. 
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§ 5 Rapport från förtroenderåden  

Hässelgården 

Birgit Grahn rapporterade från Hässelgårdens förtroenderåd. De nya lokalerna invigdes den 8 

november av nämndens ordförande. Inflyttning påbörjas den 14 november och kommer att ske 

i etapper. Personalen ska försöka ordna så bra det bara går med olika aktiviteter etc. 

Filmvisning har skett vilket var mycket uppskattat. Förtroenderådet kommer att använda 

resterande pengar till julfesten. Förtroenderådet hoppas på föreningsbidrag även nästa år.  

 

Skolörten 

Sonja Larsson rapporterar att man nu kommit igång med aktiviteter varje vecka. Bland annat 

bedrivs kortspel på onsdagar mellan kl. 16.00–18.00. Måltid ingår.  

 

Koppargården 

Gun-Marie Gunnars hade inget att rapportera.  

 

§ 6 Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 22 november 2011 

 

Ärende 9. Månadsrapport oktober 2011. 

Ärendet utsändes senare.  

Annica Dominius berättar att prognosen fortsatt visar på budgetunderskott -14,1 mkr. 

Beställarsidans besparningar har lett till underskott på utförarsidan. Förvaltningen har fått 

avslag på oskälig kostnad för ärenden som övergått till Bromma sdf i och med omvandling av 

Tunets servicehus till trygghetsboende. 

 

Ärende 10. Sammanträdestider för år 2012. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 11. Koppargårdens vård- och omsorgsboende.  

Pensionärsrådet kräver att Caremas avtal beträffande Koppargården omedelbart bryts. 

Separat yttrande biläggs protokollet. 

 

Ärende 12. Kommunikationsprogram för Stockholms stad 2012. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 13. Evenemangsstrategi för Stockholms stad. 

Pensionärsrådet ställer sig bakom förvaltningens synpunkter och förslag. 

 

Ärende 14. Rätten att få åldras tillsammans. 

Pensionärsrådet ställer sig bakom förslaget. 

 

Ärende 15. Förslag till Kulturvision 2030 

Pensionärsrådet delar inte förvaltningens förslag om att gamla tiders föreningsliv och 

folkbildningstraditioner bör bytas ut mot tillfälliga nätverk av lokala initiativ och eldsjälar. 

Pensionärsrådet menar att det inte behöver vara antingen eller och hänvisar till verksamheten 
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Mittibyn som ett gott exempel på föreningsverksamhet över generationsgränser. Gamla 

föreningsliv och fortbildningstraditioner måste få leva kvar. 

Ärende 16. Motion (2011:38) från (s) om införande av obligatorisk matavfallsinsamling i 

Stockholm. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 17. Uppdragslista. 

Utsändes senare. 

 

Ärende 18. Parkeringsproblem vid nybyggen. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

§ 7 Övrig information från äldreomsorgen. 

Annica Dominius redogör i korthet för KF:s budget och äldreomsorgens verksamhetsplan för 

2012. 

 Utredning om förenklad biståndshandläggning fortgår under 2012. 

 Utredning och förslag om ändrad ersättning till hemtjänstutförare. 

 Tätare uppföljning av ärenden i höga nivåer (med många beviljade timmar). 

 Granskning av en stor privat hemtjänst och en kommunal hemtjänst. 

 Benchmarking (jämförelse med andra). 

 Individuppföljningar på vård- och omsorgsboende med prioritering Koppargården. 

 Uppsökande verksamhet för personer över 80 år. 

 Anhörigstöd och anhörigkonsulent. En egen avlösningsenhet via Växthuset. 

 Mellanbo. En återhämtningsenhet efter sjukhusvistelse på Skolörten med 4-5 platser. 

 Fixarens uppdrag utökas med fallprevention i hemmet. 

 Dagsutflykter ska erbjudas året runt. 

 Kompetenshöjning och språkutveckling för vårdpersonal via projektet ArbetSam. 

 Värdegrundsutbildning och diskussioner införs på enheterna. 

 Värdighetsgarantier införs. 

 Mat och måltider fortsatt prioriterat. Genombrottsmetoden används som arbetssätt. 

 Hemtjänsten ska ordna tillfällen för äldre att äta tillsammans. 

 Nytt lokalt instrument framtaget för uppföljning av entreprenadavtal. 

 Ny entreprenör tillträder på Hässelgårdens vård- och omsorgsboende 1 mars 2012. 

 

§ 8 Övriga frågor 

Annica Dominius hänvisar till beskrivning i kommande VP på pensionärsrådets fråga om 

trygghetsfrämjande åtgärder under hela året. 

 

Äldre personer som har aktivt missbruk handläggs av enheten för individ och familjeomsorg. 

 

Frågan om vilken insats som definierats som ”hemvård” i tidigare nämndärende, besvaras vid 

nästkommande sammanträde. 

 

§ 9 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och förklarade sammanträdet avslutat. 
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Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 5 december 2011 klockan 10.00–

12.00 i lokal Markelius. Klockan 09.00-10.00 står lokalen till förfogande för rådets enskilda 

överläggning. 

 

 

 

 

 

 

 

 


